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Protokół Nr XXXIX/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 30 listopada 2021r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie obrad. 

Trzydziestą dziewiątą sesję Rady Miejskiej w Opocznie w dniu 30 listopada 2021r., 

która odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Anna Zięba wypowiadając formułę: „Otwieram trzydziestą dziewiątą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała zebranych, iż w związku ze zmianami 

podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, Sesje Rady Miejskiej            

w Opocznie są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad Rady Miejskiej odbywa 

się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz jest udostępniana w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy Opoczno. 

Ponadto poinformowała, iż w związku z wprowadzeniem stanu epidemii wirusa 

COVID-19 obrady sesji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi informatycznych.  

 

Przewodnicząca sprawdziła listę obecności. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.                                       

 

 W obradach uczestniczy 20 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. pkt. 2 

 Przedłożenie porządku obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej w Opocznie  

VIII kadencji. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości na obszarze Gminy Opoczno,  

b) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu roku 2021,  

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2021-2037, 

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2021, 

e) zmieniająca uchwałę nr IV/28/11 Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 28 stycznia 2011r. 

w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Opocznie,  

f) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Opoczna,  

g) wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Opoczno prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości wraz z prawem własności naniesień budowlanych,  

h) przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2022 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 rok”, 

i) przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                                                      

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,                     

w 2022 roku”,  

j) rozpatrzenia petycji Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Partyzantów 38, 38A i 38B w 

Opocznie w sprawie wybudowania parkingu przy ul. Jana Pawła II w Opocznie. 

7. Informacja z prac samorządu rolniczego i jednostek obsługi rolnictwa.  

8. Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno.  

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są propozycje zmiany do porządku obrad. 

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej – w imieniu klubu radnych „Prawo                                             

i Sprawiedliwość” złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad jako pkt. 6k uchwały      

w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego poparcia działań zapewniających bezpieczeństwo 

granic Polski.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad jako pkt. 6k projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska dotyczącego poparcia działań zapewniających bezpieczeństwo granic Polski. 
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 Rada Miejska w Opocznie głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek 

Klubu Radnych PiS. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej w Opocznie VIII kadencji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6.Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości na obszarze Gminy Opoczno,  

b) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu roku 2021,  

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2021-2037, 

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2021, 

e) zmieniająca uchwałę nr IV/28/11 Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 28 stycznia 2011r. w 

sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Opocznie,  

f) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Opoczna,  

g) wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Opoczno prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości wraz z prawem własności naniesień budowlanych,  

h) przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2022 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok”, 

i) przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                                                      

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w 2022 

roku”,  

j) rozpatrzenia petycji Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Partyzantów 38, 38A i 38B w 

Opocznie w sprawie wybudowania parkingu przy ul. Jana Pawła II w Opocznie, 

k) przyjęcie stanowiska dotyczącego poparcia działań zapewniających bezpieczeństwo granic 

Polski. 

7.Informacja z prac samorządu rolniczego i jednostek obsługi rolnictwa.  

8. Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno.  
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9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt. 3 

 Przyjęcie Protokołu Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej VIII kadencji. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż protokół był wyłożony do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również został 

udostępniony radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad XXXVIII sesji VIII kadencji 

Rady Miejskiej w Opocznie. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do głosowania                       

i zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej                       

w Opocznie VIII kadencji z dnia 28 października 2021r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad 

XXXVIII sesji Rady Miejskiej VIII kadencji w Opocznie z dnia 28 października 2021r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Ad. pkt. 4 

 Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

Burmistrz odczytał sprawozdanie za okres od 29 października do dnia 30 listopada 2021r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Radny Marek Sijer: 

- w imieniu mieszkańców prosi o pilny remont ul. Św. Łukasza. 

 

Radny Zbigniew Sobczyk: 

- prosi o budowę chodnika przy ul. Parkowej oraz remont chodnika przy ul. S. Żeromskiego. 

 

Radny Marek Statkiewicz: 

- wnioskuje o wykoszenie pobocza w miejscowości Wygnanów na skrzyżowaniu drogi 

powiatowej z gminną  (odcinek ok. 300m po obu stronach). 

 

Radny Wiesław Wołkiewicz: 

- zapytał, czy w tym roku zostanie wykonane utwardzenie drogi w miejscowości Wola Załężna, 

na którą przeznaczono kwotę 12 tys. zł z funduszu sołeckiego. 

 

Radny Paweł Baran: 

- prosi o poprawę nawierzchni ulic na osiedlu Milenijnym oraz na ul. Libiszewskiej, gdzie 

wykonywane były przyłącza wodno – kanalizacyjne. 
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Radny Jerzy Pręcikowski: 

- prosi o udostępnienie radnym prezentacji multimedialnej dotyczącej programu „Opoczno 

2.0”. 

 

Radna Jadwiga Figura: 

- w imieniu mieszkańców Januszewic oraz Klin prosi o utwardzenie drogi łączącej te 

miejscowości, 

- poruszyła temat kupców handlujących w okolicach bazarku, zapytała jak będzie wyglądała 

ich sytuacja od stycznia 2022r. 

 

Radna Aneta Wdówka: 

- zapytała, czy jest przygotowana alternatywa objazdów dla mieszkańców os. Piastowskiego 

oraz miejscowości Sitowa i Ogonowice w związku z budową rond przy stacji Orlen. 

 

Radny Andrzej Rożenek: 

- w imieniu osób niepełnosprawnych prosi o wyznaczenie dwóch dodatkowych miejsc 

parkingowych przy Placu Kościuszki. 

 

Radny Mieczysław Wojciechowski: 

- ponawia swój wniosek dotyczący zorganizowania spotkania z przedstawicielem Gminy 

Drzewica w sprawie przejęcia pobocza przez Gminę Opoczno w miejscowości Libiszów (przy 

firmie Remtrak) celem wybudowania pobocza utwardzonego kruszywem oraz przejścia dla 

pieszych, 

- poruszył temat remontu drogi powiatowej w Libiszowie do firmy Remtrak. Zapytał, dlaczego 

nie ma zapisanej kwoty na wkład własny w budżecie na przyszły rok, 

- po raz kolejny prosi o systematyczne odbieranie odpadów z koszy przy przystankach w 

miejscowościach wiejskich oraz koszenie poboczy, 

- prosi, aby gmina pochyliła się nad wnioskami sołectw i w 50% partycypowała w kosztach 

odwodnienia rowów oraz naprawy dróg, 

- prosi o wymianę płyt chodnikowych przy ul. Targowej (od strony ul. Staromiejskiej), 

- wnosi, aby zabezpieczyć środki w budżecie Miejskiego Domu Kultury na 2022r. na 

wykonanie drobnych napraw (do kwoty 10 tys. zł) w świetlicach wiejskich. 

 

Na wszystkie pytania i wnioski radnych odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

 

Ad. pkt. 5 

  Zapytania i wolne wnioski. 

 Przewodnicząca otworzyła dyskusję. W związku z wyczerpaniem tematu w punkcie 

sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej i brakiem głosów w dyskusji zamknęła 

go i ogłosiła 15 min. przerwy. 

Po przerwie. 

Ad. pkt. 6 

 Podjęcie uchwał w sprawach. 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na obszarze Gminy Opoczno,  
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Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował o autopoprawce, która dotyczy zapisu w §1 proponowanego projektu uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 8, przeciw - 0, wstrz. – 8, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/423/2021 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na obszarze Gminy Opoczno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

b) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu roku 2021,  

 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/424/2021 w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu roku 2021. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2021 – 2037, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów  zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  

W związku z problemami technicznymi radnego T. Kopery przy próbie pierwszego 

przegłosowania uchwały, Przewodnicząca poprosiła o ponowne potwierdzenie kworum                       

i przegłosowanie uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/425/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno 

na lata 2021 – 2037. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2021, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 20 przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/426/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2021. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

e) zmieniająca uchwałę nr IV/28/11 Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 28 stycznia 2011r. 

w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Opocznie,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował o wprowadzeniu autopoprawki w §1 proponowanego projektu uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw - 1, wstrz. – 2, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/427/2021 zmieniającą uchwałę nr IV/28/11 Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 28 

stycznia 2011r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Opocznie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

f) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Opoczna, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw - 0, wstrz. – 1, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/428/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Opoczna. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

g) wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Opoczno prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości wraz z prawem własności naniesień budowlanych, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/429/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Opoczno prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości wraz z prawem własności naniesień budowlanych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
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h) przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2022 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 rok”, 

Edyta Krzysztofik – Dyr. Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 20, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/430/2021 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                                             

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 rok” oraz „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

i) przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                                                      

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w 2022 

roku”, 

Edyta Krzysztofik – Dyr. Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

W dyskusji głos zabrały: radna Jadwiga Figura, Edyta Krzysztofik – Dyr. Wydz. ZiSS. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i poddała pod głosowanie projekt 

uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/431/2021 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno 

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                                                      

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w 2022 

roku”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

j) rozpatrzenia petycji Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Partyzantów 38, 38A i 38B                                     

w Opocznie w sprawie wybudowania parkingu przy ul. Jana Pawła II w Opocznie. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji – przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

W dyskusji głos zabrał: radny Jerzy Pręcikowski, radny Marek Sijer. 
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Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i poddała pod głosowanie 

projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw - 0, wstrz. – 1, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/432/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji Wspólnoty Mieszkaniowej przy                   

ul. Partyzantów 38, 38A i 38B w Opocznie w sprawie wybudowania parkingu przy ul. Jana 

Pawła II w Opocznie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

k) przyjęcie stanowiska dotyczącego poparcia działań zapewniających bezpieczeństwo 

granic Polski, 

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

W dyskusji głos zabrała: radna Jadwiga Figura, Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i poddała pod głosowanie 

projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

nr XXXIX/433/2021 w sprawie przyjęcie stanowiska dotyczącego poparcia działań 

zapewniających bezpieczeństwo granic Polski. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik nr 16 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 15 min. przerwy. 

Po przerwie. 

Ad. pkt. 7.  

 Informacja z prac samorządu rolniczego i jednostek obsługi rolnictwa. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Sylwia Wąsik – Kierownik ŁODR oddział w Opocznie – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ponadto Rada Miejska zapoznała się z materiałami przygotowanymi przez: 
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- Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie - Nadzór Wodny w Białaczowie /załącznik 

nr 19 do protokołu/, 

- Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa - Biuro Powiatowe w Opocznie /załącznik 

nr 20 do protokołu/, 

- Okręgową Spółdzielnię Mleczarską w Radomsku /załącznik nr 21 do protokołu/, 

- Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Łodzi – Oddział w Opocznie 

/załącznik nr 22 do protokołu/, 

- Powiatową Stację Sanitarno – Epidemiologiczną w Opocznie /załącznik nr 23 do protokołu/, 

- Izbę Rolniczą Województwa Łódzkiego – Radę Powiatową w Opocznie /załącznik nr 24 do 

protokołu/, 

- Powiatowego Lekarza Weterynarii w Opocznie  /załącznik nr 25 do protokołu/. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła ją i przeszła do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. pkt. 8 

 Działania na rzecz poprawy jakości powietrza.  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Adam Wachowiec – Główny Inspektorat Ochrony Środowiska Departament Monitoringu 

Środowiska Regionalny Wydział Monitoringu Środowiska w Łodzi  - przedstawił informację, 

która stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Marcin Wężyk – Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Łodzi Delegatura w 

Piotrkowie Tryb.- przedstawił informację, która stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ponadto Rada Miejska zapoznała się z materiałami przygotowanymi przez: 

- Zakład Energetyki Cieplnej w Opocznie /załącznik nr 29 do protokołu/, 

- Polską Spółkę Gazowniczą w Łodzi /załącznik nr 30 do protokołu/, 

- Wydział Funduszy Europejskich Urzędu Miejskiego w Opocznie /załącznik nr 31 do 

protokołu/, 

- Straż Miejską w Opocznie /załącznik nr 32 do protokołu/. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, radna Magdalena Belica, radny Andrzej 

Rożenek,  Przewodnicząca Anna Zięba. 

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej - prosi o udzielenie informacji czy są 

prowadzone działania w zakresie dywersyfikacji paliw zużywanych do produkcji ciepła przez 
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Zakład Energetyki Cieplnej. Prosi również, aby odpowiedni Wydział Urzędu Miejskiego 

wystosował zapytanie do Wojewody Łódzkiego na jakim etapie jest sprawa dotycząca 

komunalizacji terenu na którym znajduje się zakład WIS. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodnicząca zamknęła ją i przystąpiła do realizacji 

ostatniego punktu porządku obrad. 

Ad. pkt. 9 

Zamknięcie obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Opocznie Anna Zięba podziękowała obecnym za 

udział i zamknęła XXXIX sesję Rady Miejskiej VIII kadencji wypowiadając stosowną formułę: 

„Zamykam trzydziestą dziewiątą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

 

Godz. rozpoczęcia sesji 9.00, godz. zamknięcia sesji 12.48 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 14 grudnia 2021r. 

 

Sesja on – line dostępna pod adresem: 

http://bip.opoczno.pl/sesje-rady-miejskiej-on-line 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Anna Zięba 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Referent w Biurze Rady Miejskiej  

 

 

 

 


